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 Tid Tisdagen den 22 maj 2012 kl 17.05 – 18.05 
   

 Plats Bolindersalen, Tekniska nämndhuset 
   

 Justerat Fredagen den 25 maj 2012 

 
 

 

 

Per Ankersjö Katarina Luhr 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Per Ankersjö (C), ordföranden  

Katarina Luhr (MP), vice ordföranden  

 

Jonas Nilsson (M)  

Torbjörn Erbe (M)  

Per Ola Bosson (M)  

Helena Levy (M)  

Nils Ingelström (M)  

Karin Karlsbro (FP)  

Mikael Magnusson (S)   

Rana Carlstedt (S) §§ 1-24  

Mats E. P. Lindqvist (MP)  

Stellan F Hamrin (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Fredrik Canerstam (S) för Åsa Wester (S) 

Måns Lönnroth (S) § 25 för Rana Carlstedt (S) 

  

Ersättare: 

Anders Thureson (M)   

Viktor Strååt (M)  

Andreas Lundin (M)  

Frida Johansson Metso (FP)   

Maria Brogren (C)   

Måns Lönnroth (S) §§ 1-24  

Kristina von Engeström (S)  

Charles Berkow (MP)  

Belinda Hellberg (MP)  

Sara Stenudd (V)  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Gunnar Söderholm, Catarina Stokken, Emily Tjäder, Gustaf 

Landahl, Håkan Andersson, Ingrid Mårtenson, Lisa Andersson, Margareta Widell, 

Maria Pettersson, Pia Winbladh Högfors och Ulf Mohlander, personalföreträdaren 

Luis Lopez samt biträdande borgarrådssekreteraren Markus Berensson. 



  

 
 § 18 

Svar på EU-kommissionens öppna samråd om EU:s sjunde 
miljöhandlingsprogram 
Dnr 2012-6468 

 
Beslut 

Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar enligt miljöförvaltningens förslag: 

 

1 Miljö- och hälsoskyddsnämnden uppdrar åt förvaltningen att svara EU-

 kommissionen enligt förvaltningens förslag. 

 
Handlingar i ärendet 

Miljöförvaltningens tjänsteutlåtande från den 17 april 2012. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Per Ankersjö (C) finner att nämnden beslutar enligt miljöförvaltningens 

förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Katarina Luhr m.fl. (MP) enligt 

följande: 

 

Vi delar inte uppfattningen att EU:s system för handel med utsläppsrätter har 

varit en framgång, även om vi hoppas att det kan bli det framöver. Vi anser inte 

heller att användningen av ekonomiska styrmedel på EU-nivå hittills har gett 

goda resultat. Skatter har tyvärr inte visat sig vara en framkomlig väg, och 

subventioner har alltför ofta varit negativa. 

 

Vi anser att EU:s inriktning mot en mer resurseffektiv ekonomi kan vara av stor 

betydelse och kan få konsekvenser också för Stockholm genom t.ex. en mer 

aktiv avfallspolitik. Vi förväntar oss att detta kommer till uttryck i stadens 

kommande avfallsplan. 

 

Särskilt uttalande lämnas av Stellan F Hamrin (V) enligt följande: 

 

Vi delar i allt väsentligt förvaltningens synpunkter men anser att det krävs 

tydligare krav för att tillräckliga åtgärder ska vidtas. Vi förordar därför 

lagstiftning i de fall där det inte är uppenbart att uppsatta mål kan nås på annat 

sätt. Ekonomiska styrmedel kan gärna användas i de fall där detta är möjligt utan 

att kraven på ekologisk måluppfyllelse nås och där prissättningen kan ske utifrån 

ekologiska krav. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Ingrid Mårtenson 



  

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 
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